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Subcampi� del M�n sub21. L'extrem dret de Celr� va cremant

etapes a la selecci� espanyola i el passat 28 de juliol va penjar-se la

medalla de plata al Mundial d'handbol J�nior. Format al Bordils i al

Granollers, aquesta temporada espera consolidar-se a l'Asobal.

A.R.CELRË

???????

Quatre f inals internacionals els darrers quatre anys. Pep Reixach forma par t de l'equip batejat com els "J�nios

d'Or". L'extrem dret de Celr�, format a les categories base del Bordils i m�s endavant del Granollers, el seu

actual equip, est� far t de jugar f inals amb la selecci� espanyola. En el bon sentit de la paraula, �s clar. Des de

l'any 2010, ell i els seus companys s'han consolidat com una de les grans esperances de l'espor t estatal. La

generaci� del '92 apunta molt amunt.

Subcampions d'Europa sub-18 a Montenegro, subcampions del M�n sub-19 a Argentina i, per f i, campions

d'Europa sub-20 a Turquia. Ja ho diuen, a la tercera va la ven�uda. A la quar ta f inal consecutiva, altre cop plata.

En aquest cas davant Su�cia (28-23) a B�snia i Hercegovina. Reixach va anotar tres gols, dos de penal.

Insuf icients per pujar a l'esgra� m�s alt del podi mundial.

Pel que fa a clubs, l'any passat va proclamar-se campi� de Nacional contra tot pron�stic, per davant del Bordils.

A la fase d'ascens tamb� van aconseguir el bitllet per militar a Divisi� d'Honor Plata, igual que els verd-i-blancs.

Per� la mala situaci� econ�mica del Granollers va por tar el club a renunciar a la pla�a. Aquest any combinar� el

primer equip d'Asobal amb el de 1a Nacional.

Josep Reixach Prat (Celr�, 1992) �s una de les grans promeses de l'handbol estatal. Fill de l'exjugador del Bordils

Pitu Reixach, i germ� de l'extrem esquerre verd-i-blanc Xicu Reixach (23), �s el noi prodigi d'una nissaga familiar

que respira handbol per tots els costats. Acaba de proclamar-se subcampi� del M�n amb la selecci� espanyola

sub21 i ja nom�s pensa a fer-se un lloc al primer equip del Granollers de la Lliga Asobal.

Arrodoneix un any gaireb� per fecte. Debut amb el primer equip del Granollers, campi� de Nacional i ascens amb

el f ilial, i ara subcampi� d'Europa. La seva millor temporada?

Jo crec que s�. He pogut debutar a l'Asobal, que en tenia moltes ganes perqu� ja feia temps que m'entrenava

amb el primer equip per� jugava amb el segon. Amb el B vam ser campions d'Espanya contra tot pron�stic,

perqu� a principis d'any no m'esperava ni arribar a la fase d'ascens. I ara subcampi� del m�n, que no es pot dir

cada dia. La veritat �s que molt content.

Al Mundial va conver tir-se en el gran especialista dels penals.

Sempre som tres o quatre jugadors que els tirem. Des del principi del torneig els que �rem especialistes vam

anar-los tirant, i mentre els altres no estaven del tot encer tats jo els vaig anar f icant i vaig quedar-me com



l'especialista. Han conf iat en mi i ha sor tit b�.

T� alguna cosa a veure el fet de ser esquerr�?

Jo diria que no. Aix� funciona per habilitat. Si no ets h�bil no et serveix per a res ser dret� o esquerr�. S'han de

saber tirar.

Vost� puja amb for�a. Va cremant etapes a la selecci� i els �ltims quatre anys ha jugat quatre f inals. Es veu a

l'absoluta?

L'objectiu de qualsevol jugador �s arribar el m�s amunt possible. M'agradaria arribar-hi, �s clar, per� crec que

s'ha de treballar dia a dia i el que hagi de venir ja vindr�. Hi ha ilálusi�, per� s'ha de treballar. Ara no toca

pensar-hi.

Forma par t d'una generaci� de jugadors que puja molt for t.

�s la millor generaci� base que ha pujat per la selecci�. Pinta un molt bon futur perqu� la base es treballa molt

b� i crea molt bons jugadors. Puja gent molt bona.

Com a espor tistes, com viuen tot el tema d'una possible futura selecci� catalana?

Aquests temes amb l'espor t s�n molt complicats, generen bastant conf licte. Dins la selecci� tots anem a una.

Els espor tistes ens hem d'apar tar una mica d'aix�.

Passsant a parlar del seu club, aquest any tindr� f it xa del primer equip del Granollers?

S�, tindr� f it xa del primer equip, per� tamb� del segon. Anir� pujant i baixant. M'entrenar� amb el primer equip i

en principi jugar� amb el f ilial. Haur� de treballar i guanyar-m'ho per poder ser a l'Asobal.

L'objectiu que es marca �s entrar a la rutina del primer equip?

El meu objectiu ara no �s altre que treballar per consolidar-me al primer equip del Granollers.

Amb la desaparici� de l'Atl�tic de Madrid, la Lliga queda coixa?

Ha estat una patacada bastant grossa per a la Lliga. Hi ha el Naturhouse (La Rioja), per� no crec que doni tanta

guerra. La crisi ha picat for t, qu� hi farem!

Justament el f ill de l'entrenador de l'Atl�tic, Alex Dujshebaev, que �s company seu a la selecci�, ha marxat a

l'estranger. Es veu marxant fora si les coses no van b�?

S�, l'Alex ha f it xat pel RK Vardar Pro de Maced�nia. Si no hi ha diners has de marxar fora per guanyar-te la vida.

Jo primer prefereixo pensar amb el Granollers, de moment no m'ho he plantejat.

Amb el Bar�a com �nic favorit, quin objectiu es marca el Granollers aquesta temporada?

Hi ha un equip bastant arreglat. Hi ha bons jugadors, al f inal Rodrigo Salinas s'ha quedat i estem f it xant bastant

b�. Crec que podem lluitar per estar a la zona alta.

Aquest any li va tocar anar a jugar a Bordils, on va comen�ar, on juga el seu germ� i on va militar el seu pare. Viu

aquests duels de manera especial?

Venir a Bordils, tenint en compte com es viu l'handbol, �s una sensaci� molt especial. El Bordils crea molt

sentiment, i m�s a mi perqu� visc a Celr�, he sor tit d'aqu�, hi juga el meu germ� i hi tinc els amics. �s molt

especial.

Quan s'enfronta amb el seu germ�, a casa el cor dels seus pares est� dividit?

El meu pare sempre va amb el Bordils! (riu).

Amb en Xicu es piquen?

(riu) No home no, ens por tem la mar de b�!

Granollers tamb� �s una ciutat amb una gran tradici� d'handbol. Com es viu aquest espor t a la capital vallesana i

a Bordils?

Per comen�ar crec que Bordils, en ser tan petit, la gent est� molt m�s bolcada amb l'handbol. Granollers �s gran

i tamb� s'hi juga a b�squet, futbol... a Bordils no. Tot i que la gent de Granollers a qui li agrada l'handbol el viu

molt, a Bordils es viu m�s intensament. Nom�s cal veure la passi� que va mobilitzar durant la fase d'ascens.

Com veu el Bordils en aquesta Divisi� d'Honor Plata?

Sempre que s�c a casa els intento anar a veure. �s el meu segon equip. Estic molt content perqu� han

aconseguit l'ascens a Plata. Crec que tenen molt bon equip, ja ho havien demostrat a Nacional. Tot i que les

categories no tenen res a veure, crec que poden quedar per fectament a mitja taula.

Pau Campos parla de salvaci�!



(Riu) S'ha de jugar, hi ha camps dif�cils per� el Bordils a casa pot treure molts punts. S'ha d'anar a poc a poc,

per� pode'n sor tir-se'n per fectament, salvar-se b� i fer un paper molt digne.
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